Delenie hlások - spoluhlásky
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Mäkké  spoluhlásky – píšeme 

po nich i,í.                                                    
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niť, lipa, čižma, 

 džínsy, košík, život,
cibuľa, cudzinec, krajina

Tvrdé spoluhlásky - píšeme

                                            
po nich y,ý.                                                    
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Obojaké spoluhlásky – píšeme 

                 po nich i,í alebo y,ý.
                                   

                   b            f           m

                              r

                p                         s

býk - bič                    z         

fyzika - figa
v

myš – misa

kopyto – písanka   ryba – hríb    syr - sila

vydra – víťaz           jazyk - zima
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